
 
Kandidatur: 
Hei, mitt navn er Lise og jeg går mitt første år på master i naturforvaltning. På NMBU er 

jeg opptatt av god studiekvalitet og at studentene føler de får et tilstrekkelig godt tilbud. 

Særlig i trange økonomiske tider er det ekstra viktig å fokusere på at universitet ikke 

kutter midler som går sterkt utover våre tilbud her på campus. Utdannelsen vår skal 

sørge for at vi får den kompetansen vi trenger i arbeidslivet, noe som også styrker vår 

posisjon på arbeidsmarkedet. NMBU skal være kjent for å utdanne kompetente folk og vi 

skal være ettertraktet på markedet.  

 

Jeg er også opptatt av trivselen på campus. Både sosialt, men også ved å sørge for at vi 

har nødvendige fasiliteter som bibliotek med lange åpningstider, kantine med variert 

tilbud og nok plass til alle. Fra tidligere har jeg erfaring som representant i studenttinget 

og sitter nå som studentrådsleder. Denne erfaringen er noe jeg vil bruke videre inn i 

fakultetsstyret for å jobbe med disse målene.  

 

Ønsker dere godt valg! 

 

English: 

Hi, my name is Lise and i´m in my first year of the master’s program in Nature 
Management. At NMBU, I care about maintaining high educational quality and ensuring 
that students feel they are receiving a sufficient and solid academic offering. Especially 
in economically challenging times, it’s more important than ever to make sure the 
university doesn’t cut funding that significantly affects what we have access to here on 
campus. Our education should equip us with the skills we need for the workforce, which 
in turn strengthens our position in the job market. NMBU should be known for producing 
highly competent students, and we should be sought after in the job market. 

I also care deeply about well-being on campus – both socially, and by ensuring we have 
the necessary facilities, like a library with long opening hours, a canteen with a varied 
selection, and enough working-space for everyone. I have previous experience as a 
representative in the student Parliament and currently serve as a student council 
leader. These experiences are something I will bring with me into the faculty board to 
work towards these goals. 

Happy elections! 

 



 

 
 


